

Title (en)

RECORDING DISKETTE HAVING FLOCKED-FIBER WIPING FABRIC AND METHOD OF MAKING.

Title (de)

AUFAHAMEDISKETTE MIT EINEM REINIGUNGSGEWEBE AUS GEFLOCKTEN FASERN UND VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG DERSELBEN.

Title (fr)

DISQUETTE D'ENREGISTREMENT AYANT UN TISSU DE NETTOIEMENT A FIBRE FLOQUEE ET SON PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

**EP 0042407 A1 19811230 (EN)**

Application

**EP 81900237 A 19801124**

Priority

US 10675379 A 19791226

Abstract (en)

[origin: WO8101905A1] Magnetic recording diskette (32) has as the wiping fabric a flocked-fiber layer (22). While prior diskettes have required individual pieces of wiping fabric to be adhered to individual sheets of jacket material, the flocked-fiber layer (22) can be applied to a roll of the jacket material (10) continuously to provide roll stock (28) from which individual jacket blanks can be die-cut.

Abstract (fr)

Une disquette d'enregistrement magnetique (32) possede comme tissu de nettoiemnt une couche a fibres floquees (22). Alors que les disquettes anterieures avaient besoin de plusieurs pieces individuelles de tissu d'essuyage collees sur des feuillets individuelles de materiel pour pochette, la couche a fibres floquees (22) peut etre appliquee sur un rouleau d'un materiel pour pochette (10) de maniere continue pour produire un materiel en rouleau (28) d'où des flans de pochettes individuelles peuvent etre decoupees.

IPC 1-7

**G11B 23/02**

IPC 8 full level

**D04H 1/42** (2006.01); **G11B 23/02** (2006.01); **G11B 23/033** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G11B 23/0332** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

**WO 8101905 A1 19810709**; AU 6704381 A 19810722; BR 8008993 A 19811020; CA 1155954 A 19831025; EP 0042407 A1 19811230;  
EP 0042407 A4 19821108; IT 8050458 A0 19801224; JP S56501817 A 19811210; ZA 808050 B 19820127

DOCDB simple family (application)

**US 8001586 W 19801124**; AU 6704381 A 19811124; BR 8008993 A 19801124; CA 365493 A 19801126; EP 81900237 A 19801124;  
IT 5045880 A 19801224; JP 50044781 A 19801124; ZA 808050 A 19801223